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I-1/7/2015. ikt. sz. 

 

Jegyzőkönyv 
 

Készült: Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési 

és Sport Bizottsága 2015. január 28-án megtartott nyílt ülésén a Városháza 4-es sz. 

helyiségében. 

 

Jelen vannak: 

Németi József bizottság elnöke 

 dr. Ágoston Sándor bizottság tagja 

 Szabóné Szilágyi Edit bizottság tagja 

 Varga Istvánné bizottság tagja 

   

Távol maradt: 

 Kiss Károly bizottság tagja 

  

Tanácskozási joggal részt vesz: 

 Czene Boglárka  jegyző 

  

Meghívottak: 

 Szarka Andrea igazgatási irodavezető 

 Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 

 Diósné Ambrus Erzsébet DÁMK igazgató 

  

Jegyzőkönyvvezető:  
 Tóth Éva adminisztrátor 

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő - köszönti a 

bizottsági ülésen megjelenteket. Elmondja, hogy az ülésről távolmaradt Kiss Károly bizottsági 

tag aki távolmaradásának okát jelezte. 

 

A bizottság elnöke megállapítja, hogy az ülés határozatképes, a bizottság létszáma 4 fő. 

 

A bizottság elnöke ismerteti a napirendi pontokat, amelyek a következők: 

 

1. A 2015. évi költségvetés tervezetének véleményezése. 

Előadó: Valánszki Róbert polgármester 

                                                       

2. Az óvodai beíratás időpontjának véleményezése a 2015/2016. nevelési évre 

vonatkozóan.  

Előadó:  Szarka Andrea igazgatási irodavezető                                                             

 

3. Javaslattétel az óvoda nyári zárvatartásáról. (a 20/2012.(VIII.31.) EMMI r. 3. § (7) 

bek. alapján) 

Előadó:  Szarka Andrea  igazgatási irodavezető  

 

4. Javaslattétel a bölcsőde nyári nyitvatartási rendjéről. (az 1997. évi XXXI. törvény 42. 

§ (5) bekezdése alapján)  

Előadó:  Szarka Andrea  igazgatási irodavezető  
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5. Bejelentések  

 

A bizottság elnöke kérdésként tette fel a bizottság tagjai felé, hogy indítványozzák-e egyéb 

napirendi pont megtárgyalását? 

Megállapítja, hogy a bizottsági tagok nem indítványoznak egyéb napirendi pontot.  

A bizottság elnöke szavazásra kéri a bizottság tagjait.  

Aki egyetért a napirendi javaslattal kéri, az kézfelnyújtással jelezze.  

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

1/2015.(I.28.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési és 

Sport Bizottsága a 2015. január 28-án tartandó ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja 

el:  

 

1. A 2015. évi költségvetés tervezetének véleményezése. 

Előadó: Valánszki Róbert polgármester 

                                                       

2. Az óvodai beíratás időpontjának véleményezése a 2015/2016. nevelési évre 

vonatkozóan.  

Előadó:  Szarka Andrea igazgatási irodavezető                                                             

 

3. Javaslattétel az óvoda nyári zárvatartásáról. (a 20/2012.(VIII.31.) EMMI r. 3. § (7) 

bek. alapján) 

Előadó:  Szarka Andrea  igazgatási irodavezető  

 

4. Javaslattétel a bölcsőde nyári nyitvatartási rendjéről. (az 1997. évi XXXI. törvény 

42. § (5) bekezdése alapján)  

Előadó:  Szarka Andrea  igazgatási irodavezető  

 

5. Bejelentések  

 

 

1. Napirendi pont 

 

Németi József az Oktatási – Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – rátér az 

első napirendi pontra, amely a 2015. évi költségvetés tervezetének véleményezése. 

Az elnök megadja a szót az előterjesztést készítő Szűcsné Horváth Margit részére. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – köszönti a megjelenteket.  

Minden évben január végén a tárgyévi költségvetést a bizottságok is megtárgyalják. Úgy 

gondolja, hogy az összeállított összegek előzményei részletesen kifejtésre kerültek az 

előterjesztésben. Többször tárgyaltak már a költségvetésről, de nem lehet most úgy kihozni a 

költségvetést, hogy ne legyen hiány. Sok a feladat, kevés a forrás.  

A megküldött anyagban és a mellékelt rendelet tervezetben 164.503e Ft költségvetési 

egyenleg mutatkozik, amely főként a fejlesztési célokból adódik. Amennyiben a célok 

megvalósulnak, ez a pénz felhasználásra kerül, ha nem, akkor átütemeződik a következő évre.  
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Az intézmény, az önkormányzati feladatellátás nem változott, tehát a bevétel és a kiadás oldal 

is illeszkedik az elmúlt évekhez. A kiadások növekedése főként abból adódik, hogy a 

minimálbér helyett már garantált bér kerül kifizetésre. Egyéb többletkiadás ezen kívül nem 

terheli a költségvetést.  

A működési kiadás területén 10.842e Ft hiány van jelenleg, amit a jövő évben megpályáznak, 

ha lesz kiegészítő támogatás.  

A jelen költségvetési tervezet ezen számokkal állt össze, az előterjesztés mindent részletesen 

tartalmaz, ennyiben kívánta kiegészíteni azt, amennyiben valakinek kérdése van, arra szívesen 

választ ad.  

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – 

megköszöni a szóbeli kiegészítést az irodavezetőnek. 

Az elnök megadja a szót dr. Ágoston Sándor részére. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja, képviselő – 

megköszöni a szót.  

Sorok közötti átvezetéseket szeretne néhány helyen a fejlesztési átsorolásokban. Ezt a 

Képviselő-testületi ülésen bővebben ki fogja fejteni mérnöki és üzemszervezési szempontból 

is.  

 

Szabóné Szilágyi Edit az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja – a költségvetési 

tervet átnézve furcsállotta a szökőkút, illetve a ravatalozó tervét is, ezeknél fontosabbak 

volnának az utak, akár a temetőben is.  

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – kérdése, 

hogy kinek az üzemeltetésében van a ravatalozó? 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – a feltett kérdés megválaszolásaként 

elmondja, hogy önkormányzati tulajdonban van, aki most működteti, az az éves működtetést 

vállalta. A tetőszerkezet megromlott, és a temetőben lévő utak nagyon rossz állapotban 

vannak. A tavalyi költségvetésben is szerepelt, elmaradt feladat.  

A szökőkút kapcsán elmondja, hogy igényként merült fel a 2014. év végén, így beépítésre 

került a 2015. évi költségvetésbe. Ezeket a látványra épülő beruházásokat akkor érdemes 

megvalósítani, ha jelentős pályázati pénz társul hozzá, erre most még nem látnak lehetőséget.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja, képviselő – 

kérdése, hogy mennyit költöttek a szociális tűzifára? 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – a kérdés megválaszolásaként elmondja, hogy 

Dévaványa nem kaphat szociális tűzifát, rendeleti szinten szabályozzák.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja, képviselő – 

elmondja, hogy a központi iskolák felújítására kapott pénzt a város és a brikettáló is benne 

volt. A brikettáló a raklapgyárnál volt becsomagolva azzal a céllal, hogy ott lesz majd 

felépítve. Amikor az Agrodéva Kft-nek kiadták a földeket, akkor ő kérte, hogy 200-ha-ról a 

szalmát díjmentesen, bebálázva szállítsák el, ami a szociális ellátást biztosította volna. Ez 800 

tonna szalmát jelentene, melyet 800 családnak lehetne kiosztani. Mivel magas ennek az 

energiaköltsége, így volt szó a napelemes erőmű létesítéséről is, mely villamos energiáját fel 

lehetne használni a brikettálóhoz, illetve az intézmények villamos energia költségét is 

csökkenthetné.  
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Sok igény volt a városban tűzifára, de csak kevesen kaptak. A szökőkútra tervezett 10 millió 

forintot és a mezőgazdasági termények értékesítéséből származó 5 millió forintot fel lehetne 

használni a brikettálóra.   

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – elmondja, hogy még nem tudják 

elfogadni a 2015. évi költségvetést, de tervezetként jó alap lehet. Sok munka van még vele, 

például a rendelet tervezet teljes kidolgozása, hiszen még csak a sarokszámok álltak össze. 

Ecsegfalva Képviselő-testületével kell elfogadni a költségvetést együttes ülés keretein belül.  

A február 6-ai várospolitikai fórumon is biztosan lesz felmerülő lakossági igény.  

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – egyetért az 

irodavezetővel, még ki kell dolgozni alaposabban a költségvetést, de jó kiindulási alap. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja, képviselő – a  

164 millió forintos forráshiányt a maradványból lehetne fedezni.  

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja, képviselő – megköszöni 

az elmondottakat. 

Megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nem hangzik el. 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait. 

Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a 2015. évi költségvetés tervezetét kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal,  

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

2/2015.(I.28.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési és 

Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé az önkormányzat 2015. 

évi költségvetésének tervezetét első olvasatban. 

 

A képviselő-testület bízza meg a Gazdasági és Ügyrendi Bizottságot és a Költségvetési 

Egyeztető Munkacsoportot, hogy a hivatal szakembereivel közösen ismételten tekintse át 

a költségvetés bevételi és kiadási oldalát és folytasson egyeztetéseket az önkormányzati 

intézmények vezetőivel. 

 

A képviselő-testület bízza meg a polgármestert, hogy a végleges költségvetési javaslatot a 

februári ülésen terjessze a képviselő-testület elé.  

 

Felelősök:  Valánszki Róbert polgármester 

Földi Imre a Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 

Határidő:  értelem szerint 

 

(Az önkormányzat 2015. évi költségvetésének tervezete a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 
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2. Napirendi pont 

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – rátér a 

második napirendi pontra, amely az óvodai beíratás időpontjának véleményezése a 

2015/2016. nevelési évre vonatkozóan.  

Az elnök megadja a szót az előterjesztést készítő Szarka Andrea részére. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. 

törvény 8. § (1) bekezdése alapján az óvoda a gyermek hároméves korától a tankötelezettség 

kezdetéig nevelő intézmény. Az óvoda felveheti azt a gyermeket is, aki a harmadik életévét a 

felvételétől számított fél éven belül betölti, feltéve, hogy minden, a településen, fővárosi 

kerületben, vagy ha a felvételi körzet több településen található, az érintett településeken 

lakóhellyel, ennek hiányában tartózkodási hellyel rendelkező hároméves és annál idősebb 

gyermek óvodai felvételi kérelme teljesíthető. Az óvodai beíratásról a nemzeti köznevelésről 

szóló 2011. évi CXC. törvény 83. § (2) bekezdés b) pontja szerint a fenntartó dönt az óvodába 

történő jelentkezés módjáról, az óvodai általános felvételi időpontról, az óvoda heti és éves 

nyitvatartási idejének meghatározásáról.  

A Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete által fenntartott Dévaványai Általános 

Művelődési Központ Óvoda és Bölcsőde Intézményegységébe a 2015/2016. nevelési évre 

történő óvodai jelentkezés módjára és az óvodai felvétel időpontjára az előterjesztésben 

szereplő javaslatokat tette. 

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – 

megköszöni az elmondottakat az igazgatási irodavezetőnek.  

Megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nem hangzik el. 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait. 

Aki elfogadásra javasolja a 2015/2016. évi óvodai beíratások időpontjait kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

3/2015.(I.28.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési és 

Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a Dévaványa Város 

Önkormányzata által fenntartott Dévaványai Általános Művelődési Központ Óvoda és 

Bölcsőde Intézményegységébe a 2015/2016. nevelési évre történő óvodai jelentkezés 

módját és az óvodai felvétel időpontját az alábbiak szerint határozza meg: 

 

A 2015. augusztus 31-éig harmadik életévét betöltő/betöltött dévaványai gyermeket a 

2015/2016. óvodai nevelési évre a szülő/törvényes képviselő személyesen, 

2015. április 20-án (hétfő)  8
00

-16
00

 óráig valamint 

2015. április 21-én (kedd)  8
00

-16
00

 óráig 

írathatja be az 5510 Dévaványa, Eötvös u. 2. sz. alatti óvodai székhelyen. 

 

A Képviselő-testület kérje fel a Polgármestert, hogy a beiratkozás idejét és a beiratkozással 

kapcsolatos egyéb közlendőit a határidő előtt legalább 30 nappal hozza nyilvánosságra a 

helyben szokásos módon. 
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Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető 

Diósné Ambrus Erzsébet a DÁMK igazgatója 

Határidő:  értelem szerint 

 

 

3. Napirendi pont 

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – rátér a 

harmadik napirendi pontra, amely döntéshozatal az óvoda nyári zárva tartásáról.  

Az elnök megadja a szót Szarka Andrea részére.  

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – a Dévaványai Általános Művelődési Központ 

igazgatójának javaslata alapján az óvoda 2015/2016-os nevelési évet érintő nyári zárva 

tartására vonatkozó terve az előző évek tapasztalatai alapján 2015. augusztus 10. - 2015. 

augusztus 19. napja között 8 munkanap. A tervezet alapján a teljes nyári időszakban az óvodai 

ellátást igénylő gyermekek elhelyezése az ügyeletet ellátó óvodákban biztosított. 

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – 

megköszöni az irodavezetőnek az elmondottakat. 

Megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nem hangzik el. 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait. 

Aki elfogadásra javasolja a 2015/2016. évi óvoda nyári zárva tartás időpontját kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

4/2015. (I.28.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési és 

Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a Dévaványai Általános 

Művelődési Központ Óvoda és Bölcsőde Intézményegységében az óvoda nyári zárva tartás 

időpontját 2015. augusztus 10. - 2015. augusztus 19. napja között határozza meg. 

 

A Képviselő-testület bízza meg az intézmény vezetőjét, hogy az óvoda nyári zárva 

tartásának időpontjáról legkésőbb február 15-ig tájékoztassa a szülőket. 

 

Felelős:  Diósné Ambrus Erzsébet DÁMK igazgató 

Határidő:  2015. február 15. 

 

 

4. Napirendi pont 

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – rátér a 

negyedik napirendi pont megtárgyalására, amely javaslattétel a bölcsőde nyári nyitvatartási 

rendjéről. 

Az elnök megadja a szót Szarka Andrea részére. 
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Szarka Andrea igazgatási irodavezető – ismerteti, hogy a Dévaványai Általános Művelődési 

Központ igazgatójának javaslata, hogy a bölcsőde nyári nyitvatartási rendjét az előző évekhez 

hasonlóan 2015. június 01. - 2015. augusztus 8. napja között terjedő időszakban, 

munkanapokon 6
00

 – 17
30

-ig határozza meg a Képviselő-testület. Igazodva az óvoda nyári 

zárva tartásához, mely 2015. augusztus 10. - 2015. augusztus 19. napja közötti időszak, így 

2015. augusztus 24-től ismételten várná a gyermekeket a bölcsőde. 

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke – megköszöni az 

elhangzottakat.  

Megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nem hangzik el. 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait. 

Aki elfogadásra javasolja a bölcsőde nyári nyitvatartási rendjét kéri, az kézfelnyújtással 

jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

5/2015.(I.28.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési és 

Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testület fel, hogy a Dévaványai Általános 

Művelődési Központ Óvoda és Bölcsőde Intézményegységében a bölcsőde nyári 

nyitvatartási rendjét 2015. június 1. - 2015. augusztus 8. napjáig, valamint 2015. augusztus 

24. – 2015. augusztus 31. napjáig terjedő időszakban, munkanapokon 6
00

 – 17
30

-ig 

határozza meg. 

 

A Képviselő-testület bízza meg az intézmény vezetőjét, hogy a bölcsőde nyári nyitva 

tartásának időpontjáról tájékoztassa a szülőket. 

 

Felelős:  Diósné Ambrus Erzsébet DÁMK igazgató 

Határidő:  2015. február 15. 

 

 

5. Napirendi pont 

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – rátér az 

ötödik napirendi pontra, amely a bejelentéseket tartalmazza. 

Az első bejelentés a gyermekétkeztetési térítési díjakra vonatkozik. A vállalkozót törvény 

kötelezi, hogy január 1-jétől milyen változásokat kell végrehajtania az étkeztetésben. A 

költségeket március 1-től szeretné megemelni, mely díjakat az előterjesztett anyag 

tartalmazza.  

Az elnök megadja a szót Szűcsné Horváth Margit részére. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – kérdéses volt, hogy hatályba lép-e a 

rendelkezés, és ha igen, mikortól. 2014-ben kellett volna, de akkor elnapolták, most 

foglalkoznak vele ismét. Az üzemeltető azt kéri, hogy 6%-kal növekedjenek a térítési díjak. 

Tisztázni kellene, hogy hatályba lép-e a törvény vagy sem, hiszen több verziót is hallani lehet. 

Példaként megemlíti, hogy Vésztő városban is vállalkozó végzi az étkeztetést, ott elfogadták a 
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8%-os emelést, majd visszavonták azt azon indokkal, hogy csak szeptember  

1-jén lép hatályba a rendelet.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja, képviselő – 

véleménye, hogy még szeptember előtt tájékoztatni kell a szülőket a változásokról, hogy mire 

számítsanak.  

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – az intézményvezető nevelési évenként 

szeretné bevezetni, az önkormányzat pedig költségvetési évben gondolkodik.  

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – úgy tudja, a tejtermékekre július 1-től, a szénhidrátot 

tartalmazó termékekre pedig szeptember 1-től vonatkozna a rendelet. A vállalkozó úgy 

nyilatkozott, hogy beleegyezik a szeptember 1-től történő emelésbe is.  

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – véleménye 

szerint nem sok a 6%-os emelés. Más települések díjait említi, melyekhez képest ez nem 

mondható magasnak.  

 

Szabóné Szilágyi Edit az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja – az emelés a 

szülőknek egy kis részét érintené csak, hiszen sok olyan gyermek van, akiknek az étkezése 

támogatott.  

 

Varga Istvánné az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja – véleménye, hogy a 

költségvetés szempontjából hozzanak döntést, javaslatot.  

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja, képviselő – kérdése a 

bizottság tagjai felé, hogy mit javasoljanak a Képviselő-testület felé? 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja, képviselő – azt 

tartja a legcélszerűbbnek, ha az Önkormányzat gazdasági évét veszik figyelembe a döntésnél.  

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – az előterjesztésben szereplő táblázatban 

benne van, hogy mennyi gyermeket étkeztetnek, illetve hogy hány fő szerepel a 2015. évi 

költségvetésben, tervezet szintjén. Ismerteti, hány fő és milyen támogatásban részesül, 

mekkora díjat fizet.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja, képviselő – fontos, 

hogy Váradi Károly legyen továbbra is az étkeztető, hiszen hosszú évek óta az ő feladata. 

 

Diósné Ambrus Erzsébet a DÁMK igazgatója – kiemeli, hogy a vállalkozó odafigyel a 

laktóz,- liszt és egyéb termékekre allergiás és érzékeny gyermekekre is, alkalmazkodik 

hozzájuk.  

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – ha a gazdálkodási évet veszik 

figyelembe, akkor 2016 januárjától vezetnék be a díjakat, így 3 hónapig még a régi árakkal 

kellene számolniuk a 2015/2016-os nevelési évet étkeztetés szempontjából.  

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – javasolja, 

hogy térjenek rá vissza egy júniusi ülés alkalmával. 

Megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a témával kapcsolatban? 
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Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nem hangzik el. 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait. 

Aki javasolja, hogy egy későbbi ülésen térjenek vissza az étkeztetési térítési díjak 

meghatározására kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza:  

 

Határozat: 

6/2015.(I.28.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési és 

Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a 2015/2016-os nevelési évre 

vonatkozó gyermekétkeztetési térítési díjakat egy későbbi ülés alkalmával tárgyalják meg.  

 

Felelős:     - 

Határidő: - 

 

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – rátér a 

következő bejelentés megtárgyalására, amely a Dévaványai Települési Értéktár Bizottság 

címerhasználatra vonatkozó kérelme.  

Az elnök megadja a szót Szarka Andrea részére. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – elmondja, hogy a Dévaványai Települési Értéktár 

Bizottság kérelmet adott be arra vonatkozóan, hogy felhasználhassák Dévaványa város 

címerét. A város címeréről, zászlójáról, pecsétjéről rendelkező 26/2009. (X.30.) 

önkormányzati rendelet 5. § (2) bekezdés g) pontja alapján a címerhasználathoz egyéb 

szerveknél a Képviselő-testület engedélye szükséges.  

Az előterjesztésben szereplő határozati javaslat annyiban módosulna, hogy a Bizottság szó 

nem szerepelne a logóban.  

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – 

megköszöni a módosítás ismertetését az irodavezetőnek.   

Megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nem hangzik el. 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait. 

Aki javasolja elfogadásra a Dévaványai Települési Értéktár Bizottság címerhasználatra 

vonatkozó kérelmét kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza:  

 

Határozat: 

7/2015.(I.28.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési és 

Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a város címeréről, zászlójáról, 

pecsétjéről rendelkező 26/2009. (X.30.) önkormányzati rendelet 5. § (2) bekezdés g) pontja 

alapján engedélyezze a Dévaványai Települési Értéktár Bizottság részére Dévaványa 

Város címerének használatát az alábbi módon: 
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a Dévaványai Települési Értéktár Bizottság logójában középen elhelyezve a címer, alatta 

Dévaványa, a címer felett Dévaványai Települési Értéktár felirattal. 

 

A Képviselő-testület bízza meg a Jegyzőt, hogy döntéséről a Dévaványai Települési 

Értéktár Bizottságot tájékoztassa. 

 

Felelős: Czene Boglárka jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – rátér a 

következő bejelentésre, amely a Békés Megyei Tisza Kálmán Közoktatási Intézmény 

kérelmének megtárgyalása. Tavaly év végén hoztak egy olyan határozatot, amely szerint az 

önkormányzati tulajdonban lévő helyiségek és eszközök bérletével kapcsolatosan a 

Képviselő-testület dönthet arról, hogy kérnek-e bérleti díjat vagy elhagyják azt egyes 

esetekben. Szó volt arról, hogy a középiskola ingyen kaphatja meg a termet és a szükséges 

eszközöket, technikai berendezéseket is. A középiskola kérelme a Művelődési Hát termére és 

eszközeire irányul a szalagavató ünnepség és a főpróbák idejére. 

 

Diósné Ambrus Erzsébet a DÁMK igazgatója – elmondja, hogy az ezt kezelő személy 

kilétére megbízási szerződést kell kötni egy szakemberrel.  

 

Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – hozzáteszi, 

hogy a hangtechnikát hozzáértő kell, hogy kezelje, különben problémák merülhetnek fel a 

rendezvény során.  

 

Diósné Ambrus Erzsébet a DÁMK igazgatója – hosszabb távra is meg kell oldani a 

technikai berendezések kezelését biztosító szakember meglétét.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja, képviselő – most 

jó megoldás a megbízási szerződés.  

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – tájékoztatásként elmondja, hogy a DÁMK csak az 

értéken túlmenő használat esetében rendelkezik bérleti díjról. Az alapító okiratban 

módosításra került, hogy aki ingyenes használatot kér bármilyen berendezésre, az forduljon 

kérelmével a Képviselő-testülethez.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja, képviselő – 

elmondja, hogy beszélt Tóth Erika intézményegység vezetővel, aki elmondta, hogy az 

iskolának van egy alapítványa. A képviselőnek is van egy alapítványa, a Barátság 2000. 

Dévaványai Iskolásokért Alapítvány. Amennyiben az iskola alapítványa nem fizeti ki a bérleti 

díjat, úgy a képviselő vállalja, hogy az ő alapítványa kifizeti azt. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – elmondja, hogy az iskola novemberben fordult 

kérelemmel a Képviselő-testülethez, de akkor azt mondták, hogy később visszatérnek rá, mert 

a DÁMK alapító okirata 2015. január 1-jén lépett hatályba, melyben rendelkeznek az 

ingyenes használatra átadásról.  
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Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – 

megköszöni az elhangzottakat. 
Megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nem hangzik el. 

 

A bizottság elnöke megköszöni a megjelenést, az ülést 17
00 

órakor bezárja.  
 

- Kelt mint az első oldalon - 

A jegyzőkönyv hiteléül: 

 

 

________________________ _______________________ 

Németi József  Szabóné Szilágyi Edit 

       bizottság elnöke bizottság tagja 

 

 

 

 _______________________ 

 Tóth Éva 

            jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

 

 


